
ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ 
 
Από  το  αριθ.14/24-10-2017 πρακτικό τακτικής συνεδρίασης του δημοτικού Συμβουλίου Ξάνθης, 
 
Αριθ. Απόφασης 273                 Περίληψη 

Έγκριση τεχνικού προγράμματος έτους 2018  
 

Στην Ξάνθη και στο Δημαρχιακό κατάστημα, σήμερα 24 Οκτωβρίου 2017 ημέρα Τρίτη και ώρα 18:30, 
συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο Ξάνθης, στην αίθουσα των συνεδριάσεων του, 
ύστερα από την αριθ.πρωτ.45335/20-10-2017 έγγραφη πρόσκληση του Προέδρου του Δημοτικού 
Συμβουλίου που επιδόθηκε σύμφωνα με το Νόμο στο καθένα από τα μέλη του Δημοτικού Συμβουλίου, 
και κοινοποιήθηκε στο Δήμαρχο Ξάνθης και με την προεδρία του Προέδρου Δρεμσίζη Ιωάννη για να 
συζητήσει και να πάρει αποφάσεις στα παρακάτω θέματα της ημερήσιας διάταξης σύμφωνα και με το 
άρθρο 6 παρ.12 του κανονισμού λειτουργίας του Δημοτικού Συμβουλίου. 
Αφού διαπιστώθηκε νόμιμη απαρτία, γιατί σε σύνολο 41 δημοτικών Συμβούλων, βρέθηκαν παρόντες 32 
δημοτικοί σύμβουλοι, δηλαδή: 
ΠΑΡΟΝΤΕΣ 
1) Δρεμσίζης Ιωάννης (Πρόεδρος) 
2) Ανταμπούφης Νικόλαος 
3) Γιαννώτα Θεοδώρα 
4) Γκιρτζίκη Αλεξία 
5) Γουναρίδης Στυλιανός 
6) Δημούδη Χρυσούλα 
7) Ηλιάδης Θωμάς 
8) Θεοδωρίδης Αναστάσιος 
9) Ιγιαννίδης Στέφανος 
10) Καμαρίδης Ιπποκράτης 
11) Καρά Αχμέτ 
12) Κίρατζη Ερκάν 
13) Κυριακίδης Αλέξανδρος 
14) Λομβαρδέας Μιχαήλ 
15) Λύρατζης Πασχάλης 
16) Μπαντάκ Σιαμπάν 
17) Μπεκήρ Ογλού Σουά 

18) Μπόζ Ραμαδάν 
19) Μυλωνάς Γεώργιος 
20) Παπαδόπουλος Κυριάκος 
21) Παρτσαλίδου Δέσποινα 
22) Πυρνάρη Ειρήνη 
23) Σδρέβανος Μαρίνος 
24) Ταρενίδης Παναγιώτης 
25) Τριανταφυλλίδης Κων/νος 
26) Τσαρεκτσή Τζενάν 
27) Τσιακίρογλου Σωτήριος 
28) Φανουράκης Εμμανουήλ 
29) Χαριτωνίδου Ειρήνη 
30) Χασάν Ογλού Ορχάν 
31) Χασάν Ογλού Φερτούν 
32) Χατζηευφραιμίδης Ιορδάνης 

 
 

ΑΠΟΝΤΕΣ 
1. Αγκόρτσας Απόστολος 
2. Καρά Οσμάν Χασάν Λεβέντ 
3. Κολλάρος Γεώργιος 
4. Μιχαλοπούλου Αλίκη 
5. Μούρκας Χρήστος 

6. Μπογιάρ Αχμέτ Σελαϊντήν 
7. Ρεκάρης Μιχάηλ 
8. Τσεγγελίδης Ιωάννης 
9. Τσέπελης Εμμανουήλ 
 

 
(οι οποίοι δεν προσήλθαν αν και προσκλήθηκαν νόμιμα)        
     
Στη συνεδρίαση παραβρίσκεται ο Δήμαρχος Ξάνθης κ. Χαράλαμπος Δημαρχόπουλος  
 

Γίνεται μνεία ότι ο δημοτικός σύμβουλος Μπεκήρ Ογλού Σουά αποχώρησε κατά τη συζήτηση του 3ου 
θέματος της ημερήσιας διάταξης οριστικά από τη συνεδρίαση και οι δημοτικοί σύμβουλοι Ορχάν Χασάν 
Ογλού και Φερτούν Χασάν Ογλού προσήλθαν μετά την ψήφιση του 16ου θέματος 
 
Ο Πρόεδρος Ιωάννης Δρεμσίζης κήρυξε την έναρξη της συνεδρίασης του Δημοτικού Συμβουλίου και 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου στο 4ο θέμα της ημερήσιας διάταξης την αριθ.πρωτ.45203/19-10-2017 
εισήγηση της Εκτελεστικής Επιτροπής, η οποία έχει ως εξής: 
 «ΣΧΕΤ: α) οι διατάξεις του άρθρου 63 παρ. γ του Ν.3852/10, β) Την εισήγηση της Διευθύντριας 

Τεχνικών Υπηρεσιών Δήμου Ξάνθης η οποία αφορά την κατάρτιση του Τεχνικού Προγράμματος Δήμου 

Ξάνθης έτους 2017, γ) Την εισήγηση του Προϊσταμένου της Διεύθυνσης Δόμησης Δήμου Ξάνθης, δ) την 

αρίθμ.3/22-09-2016 απόφαση της Εκτελεστικής Επιτροπής 

Έχοντας υπόψη τα παραπάνω σχετικά, παρακαλώ να εισηγηθείτε στο Δημοτικό Συμβούλιο την κατάρτιση 

του Τεχνικού Προγράμματος Δήμου Ξάνθης έτους 2018 όπως ακολουθεί. 

«Σας αναφέρουμε ότι  για τη σύνταξη του Σχεδίου του Τεχνικού Προγράμματος έτους 2018 ελήφθησαν 

υπόψη: 1) Οι διατάξεις της ισχύουσας νομοθεσίας 2) Σχετικές εισηγήσεις  
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Α/Α ΚΑΕ ΤΙΤΛΟΣ ΕΡΓΟΥ

ΠΡΟΫΠΟΛΟΓΙΣ

ΜΟΣ Η 

ΣΥΜΒΑΣΗ

ΑΠΟΡΟΦΗΘΕ

Ν ΠΟΣΟ ΕΩΣ 

31-12-16

ΠΡΟΒΛΕΨΗ 

ΑΠΟΡΡΟΦΗΣ

ΗΣ ΕΝΤΟΣ 

ΤΟΥ 2017

ΑΠΟΡΡΟΦΗΣ

Η ΕΝΤΟΣ 

2018

ΠΗΓΗ ΧΡΗΜΑΤΟΔΟΤΗΣΗΣ Ε.Π. ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑΣ ΑΝ. ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ- ΘΡΑΚΗΣ 2014-2020

1 30.7311.07

Αποκατάσταση διατηρητέου κτιρίου 

δημαρχείου Ξάνθης και αλλαγή 

χρήσης σε χώρο συνάθροισης κοινού 

και γραφεία- προσθήκη ανελκυστήρα 

Α.Μ.Ε.Α.(Ε.Π.Περ.Α.Μ.Θ.) 1.662.724,08 259.406,32 230.000,00 1.000.000,00

1.000.000,00

ΠΗΓΗ ΧΡΗΜΑΤΟΔΟΤΗΣΗΣ ΣΑΤΑ ΕΠΕΝΔΥΣΕΩΝ

1 30.7411.03

Μελέτη στατική & Η/Μ κτιρίου 4ου 

Γενικού Λυκείου Ξάνθης(ΣΑΤΑ) 99.020,78 13.019,96 50.000,00 36.000,82

2 30.7413.02

Μελέτη διαμόρφωσης της δυτικής 

εισόδου(ΣΑΤΑ) 391.884,15 141.862,10 90.000,00 160.022,05

3 30.7333.02

Βελτίωση οδοστρωμάτων σε οδούς 

της Δ.Ε. Ξάνθης (ΣΑΤΑ) 1.006.725,25 550.612,52 404.824,51 51.288,22

4

Μελέτη ανάπλασης και βελτίωσης 

οδικής ασφάλειας λεωφόρου 

Στρατού(ΣΑΤΑ) 18.400,00 18.400,00

5

Μελέτη διαμόρφωσης κυκλικού 

κόμβου Κ3Α : Δημοκρίτου-Λευκίππου-

λεωρ. Στρατού(ΣΑΤΑ) 31.000,00 31.000,00

6 30.7412.06

Μελέτη πεζογέφυρας Κιμμερίων  

(ΣΑΤΑ)  80.000,00 60.000,00

7 30.7412.07

Μελέτη πεζογέφυρας & διαμόρφωσης 

κόμβου σύνδεσης Παλιάς & Νέας 

Χρύσας(ΣΑΤΑ) 65.000,00 30.000,00

8

Στατική επίλυση εργασιών μόνωσης 

δώματος υπόγειου δημοτικού parking 

οδού Κ.Μπένη (ΣΑΤΑ) 10.000,00 10.000,00

9 30.7331.01

Συντήρηση δημοτικών κτιριακών 

εγκαταστάσεων (ΣΑΤΑ)                                                                                       

1.ΕΠΙΣΚΕΥΑΣΤΙΚΕΣ ΕΡΓΑΣΙΕΣ  ΣΤΟ 

ΚΤΙΡΙΟ ΤΟΥ ΠΥΡΓΟΥ ΡΟΛΟΓΙΟΥ 

ΞΑΝΘΗΣ  ΚΑΙ   ΣΤΟ ΔΗΜΟΤΙΚΟ  ΚΤΙΡΙΟ  

ΕΠΙ ΤΗΣ ΟΔΟΥ ΚΑΠΝΕΡΓΑΤΩΝ  9  ΣΤΗ  

ΞΑΝΘΗ                                                                                                                                                                                          

2. ΑΠΟΚΑΤΑΣΤΑΣΗ ΞΥΛΙΝΟΥ 

ΣΚΕΛΕΤΟΥ ΓΗΠΕΔΟΥ "ΑΛ. 

ΜΠΑΛΤΑΤΖΗΣ"                                                                 

3.ΑΠΟΚΑΤΑΣΤΑΣΗ ΤΟΙΧΕΙΟΥ 

ΠΕΡΙΦΡΑΞΗΣ ΑΚΙΝΗΤΟΥ ΕΠΙ ΤΗΣ ΟΔΟΥ 

ΜΑΥΡΟΜΙΧΑΛΗ - ΜΑΛΕΤΣΙΔΟΥ        140.000,00 140.000,00

10

Προμήθεια & εγκατάσταση οργάνω 

παιδικών χαρών (ΣΑΤΑ) 500.000,00 500.000,00
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11

Προμήθεια & εγκατάσταση υπόγειων 

κάδων (ΣΑΤΑ) 406.000,00 406.000,00

12

Αντικατάσταση φωτιστικών οδών Τσιμισκή 

& Πραξιτέλους - Ηλιουπόλεως (ΣΑΤΑ) 200.000,00 120.000,00

13 30.7322.02

ΔΙΑΜΟΡΦΩΣΗ ΠΛΑΤΕΙΑΣ ΚΑΤΩ 

ΚΑΡΥΟΦΥΤΟΥ (ΣΑΤΑ) 80.000,00 50.000,00

14 30.7322.04

Σημειακές παρεμβάσεις στην πλατεία 

Δημοκρατίας (ΣΑΤΑ) 50.000,00 50.000,00

15 30.7323.12

Ανακατασκευή κόμβου συνοικισμού 

Καλιθέας (ΣΑΤΑ) 200.000,00 130.000,00

16 30.7324.02

Αποκατάσταση πεζόδρομου Σμ.Ηρ. 

Μητράκη (ΣΑΤΑ) 50.000,00 50.000,00

17

Εργασίες βελτίωσης & αποκατάστασης του 

κολυμβητηρίου Δήμου Ξάνθης (ΣΑΤΑ) 420.000,00 350.000,00

18 30.7331.02

Εργασίες μόνωσης δώματος υπόγειου 

δημοτικού parking οδού Κ.Μπένη & 

αποκατάσταση Κ.Χ. (ΣΑΤΑ) 150.000,00 100.000,00

19

Προμήθεια προκατασκευασμένου κτιρίου 

παιδικού σταθμού Δήμου Ξάνθης (ΣΑΤΑ) 500.000,00 300.000,00

20 30.7135.01

Σήμανση κυκλοφοριακών ρυθμίσεων και 

σύστημα ελέγχου τήρησης περιορισμών σε 

οριοθετημένο τμήμα του οικισμού της 

παλιάς πόλης (ΣΑΤΑ)

25.000,00 20.000,00

21 30.7323.02

Ολοκλήρωση ασφαλτόστρωσης οδών 

οικισμού Λεύκης (ΣΑΤΑ) 300.000,00 300.000,00

22 30.7323.04

Κατασκευή τεχνικών έργων οδού, 

αποκατάσταση ζημιών και βελτίωση 

βατότητας οδικών τμημάτων του Δήμου 

Ξάνθης(ΣΑΤΑ) 1.000.000,00 620.000,00  
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23

Αποκατάσταση οδοστρωμάτων οδικού 

δικτύου Δήμου Ξάνθης (ΣΑΤΑ) 1.500.000,00 364.624,56

24 30.7323.04

Αποκατάσταση βλαβών οδοστρώματος 

του αρθ.7 του Ν.3481/06 (ΣΑΤΑ) 400.000,00 300.000,00

25 30.7334.03

Αποκατάσταση- ανακατασκευή 

πεζοδρομίων(ΣΑΤΑ) 50.000,00 20.000,00

4.217.335,65

ΠΗΓΗ ΧΡΗΜΑΤΟΔΟΤΗΣΗΣ ΣΑΤΑ ΣΧΟΛΕΙΩΝ

1 15.7331.08

Επιχορηγήσεις Σχολικών Επιτροπών 

(ΣΑΤΑ ΣΧ) 100.000,00

2 15.7331.04

Επισκευή και συντήρηση σχολικών 

κτηρίων στη Δημοτική Ενότητα 

Σταυρούπολης(ΣΑΤΑ ΣΧ.) 6.390,40 0,00 4.700,00 1.690,40

3

Επισκευή και συντήρηση σχολικών 

κτηρίων (ΣΑΤΑ ΣΧ.) 280.552,06 280.552,06

4 30.7411.07

Μελέτες για τη νομιμοποίηση του 

σχολικού συγκροτήματος των 2ου & 3ου 

Γυμνασίων Ξάνθης (ΣΑΤΑ ΣΧ.) 100.000,00 100.000,00

5 30.7411.08

Μελέτες για τη νομιμοποίηση του 2ου 

ΕΠΑΛ Ξάνθης και για την αποκατάσταση 

των εργαστηρίων του (ΣΑΤΑ ΣΧ.) 80.000,00 80.000,00

6

Μελέτη διαμόρφωσης και ρυθμίσεις 

οδικής ασφάλειας σχολικού δακτυλίου 

στις οδούς Ηλιουπόλεως-Γρηγορίου Ε' - 

Θυατείρων - Ζαλόγγου(ΣΑΤΑ ΣΧ.) 22.000,00 22.000,00

7

Μελέτη διαμόρφωσης και ρυθμίσεις 

οδικής ασφάλειας σχολικού δακτυλίου 

3ου ΓΕΛ Ξάνθης(ΣΑΤΑ ΣΧ.) 25.000,00 25.000,00

609.242,46
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ΠΗΓΗ ΧΡΗΜΑΤΟΔΟΤΗΣΗΣ ΔΗΜΟΤΙΚΟΙ ΠΟΡΟΙ

1 15.7311.01

Κατασκευή κυνοκομείου Δήμου 

Ξάνθης 384.832,96 384.832,96

2 30.7333.03

Συντήρηση οδών & Κ.Χ. Δήμου 

Ξάνθης 647.280,00 647.280,00

3 30.7411.01

Ενημέρωση αρχιτεκτονικής 

μελέτης του διατηρητέου κτιρίου 

του πρώην δημαρχείου με νέα 

δεδομένα αποτυπώσεων-στατικών 

& έκθεση τεκμηρίωσης 

προσβασιμότητας Α.Μ.Ε.Α. 5.379,12 0,00 0,00 5.379,12

4 40.7413.18

Μελέτη οριοθέτησης ρέματος στα 

όρια περιοχής Πέρα Αμπέλια με 

πανεπιστημιούπολη 6.300,00 6.300,00

5

Μελέτη περιβαλλοντικής 

αδειοδότησης των έργων της 

διευθέτησης ρέματος στα όρια 

περιοχής Πέρα Αμπέλια με 

πανεπιστημιούπολη 5.000,00 5.000,00

6 40.7413.26

Μελέτη γεωλογικής 

καταλληλότητας για τη σύνταξη & 

έγκριση τοπικού ρυμοτομικού 

σχεδίου στον οικισμό Κιμμερίων 

του Δήμου Ξάνθης για τον  

χαρακτηρισμό του χώρου ως 

χώρος αθλητισμού & καθορισμός 

όρων δόμησης αυτού 6.444,03 4.641,00 0,00 1.803,03

7 40.7413.13

Ολοκλήρωση της Πολεοδομικής 

Μελέτης & εκπόνηση Πράξης 

εφαρμογής στις περιοχές Πέρα- 

Αμπέλια-Π. Τσαλδάρη-

Γυμναστηρίου Δ.Ξ.  157.600,00 82.338,71 0,00 50.000,00

8 40.7413.14

Ολοκλήρωση Πολεοδομικής 

Μελέτης & Πράξης Εφαρμογής 

στις περιοχές επέκτασης του Γ.Π.Σ.  

Ξάνθης Λευκού Πύργου, 

Λαχανόκηποι, & Σιδ. Σταθμού 155.270,00 71.225,00 0,00 10.000,00

9 40.7413.15

Δημιουργία χαρτογραφικών 

υποβάθρων & Γ.Π.Σ. Δήμου 

Ξάνθης 373.302,96 282.221,16 72.009,40 89.006,24
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10 40.7413.22

Σύνταξη πράξης τακτοποίησης- 

αναλογισμού & αποζημίωσης 

ρυμοτομούμενων ιδιοκτησιών στην οδό 

Τσιμισκή από οδό Μιαούλη έως 

λεωφόρο Στρατού 12.858,17 12.858,17

11 40.7413.04

Μελέτη γεωλογικής καταλληλότητας 

στην περιοχή Λευκού Πύργου του 

Δήμου Ξάνθης 8.597,70 8.597,70

12 40.7413.03

Ίδρυση τριγωνομετρικού και 

πολυγωνομετρικού δικτύου πόλεως 

Ξάνθης 200.000,00 50.000,00

13

Μελέτη γεωλογικής καταλληλότητας 

στην περιοχή 'Δροσερό' του Δήμου 

Ξάνθης, για έγκριση τοπικού 

ρυμοτομικού (χώρος εκπαίδευσης) 6.500,00 6.500,00

14

Μελέτη τροποποίησης/ μετατροπής 

συντεταγμένων τοπογραφικού 

υποβάθρου στον οικισμό 

Παλλινοστούντων 6.000,00 6.000,00

15

Μελέτες υλοποίησης ορίων οικισμών 

κάτω των 2000 κατοίκων 12.000,00 12.000,00

16

Μελέτη γεωλογικής καταλληλότητας 

στην περιοχή Πέρα- Αμπέλια-Π. 

Τσαλδάρη-Γυμναστηρίου του Δήμου 

Ξάνθης  9.000,00 9.000,00

1.304.557,22

 

α/α ΠΗΓΗ ΧΡΗΜΑΤΟΔΟΤΗΣΗΣ ΣΥΝΟΛΙΚΑ 

1 Ε.Π.ΠΕΡ.ΑΝ.ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ-ΘΡΑΚΗΣ 2014-2020 1.000.000,00 

2 ΣΑΤΑ 4.217.335,65 

3 ΣΑΤΑ ΣΧΟΛΕΙΩΝ 609.242,46 

4 ΔΗΜΟΤΙΚΟΙ ΠΟΡΟΙ 1.304.557,22 

 ΣΥΝΟΛΑ 7.131.135,33 
 

Στη συνέχεια ο Πρόεδρος έθεσε υπόψη του σώματος την αριθμ.3/2017 απόφαση της Εκτελεστικής 
Επιτροπής σύμφωνα με την οποία καταρτίζει και εισηγείται στο Δημοτικό Συμβούλιο το Τεχνικό  
Πρόγραμμα του Δήμου Ξάνθης έτους 2018 ανά ΠΗΓΗ ΧΡΗΜΑΤΟΔΟΤΗΣΗΣ. 

Στη συνέχεια τέθηκαν διευκρινιστικές ερωτήσεις από τους δημοτικούς συμβούλους οι οποίες 
απαντήθηκαν από τον Δήμαρχο Ξάνθης και τη δ/ντρια των τεχνικών υπηρεσιών και επακολούθησε 
συζήτηση η οποία βρίσκεται καταγεγραμμένη σε ηλεκτρονικό αρχείο που τηρείται στο αρχείο του γραφείο 
του Δημοτικού Συμβουλίου. 

Αμέσως μετά ο Πρόεδρος έδωσε το λόγο στον δημοτικό σύμβουλο Εμμανουήλ Φανουράκη ο 
οποίος στην τοποθέτησή του είπε: «Πραγματικά είχα άλλη διάθεση και άλλο σκοπό, είχα σκεφτεί αλλιώς 
την τοποθέτησή μου, δυστυχώς από τις απαντήσεις και τη διάθεση που πήραμε από τον Δήμαρχο Ξάνθης 
αλλάζω άρδην την τοποθέτησή μου. Εμείς σήμερα εδώ ήρθαμε να ψηφίσουμε, την κατάρτιση ενός 
τεχνικού προγράμματος. Ενός τεχνικού προγράμματος που θα έπρεπε να είναι το Ευαγγέλιο και το όραμα 
της κάθε διοίκησης. Πριν λίγες μέρες, πήγα και παρακολούθησα το δημοτικό συμβούλιο Καβάλας. Και 
πραγματικά μου άρεσε πάρα πολύ και η συνεννόηση και η ανταλλαγή απόψεων που είχε η δημοτική αρχή 
με όλα τα μέλη της αντιπολίτευσης. Υπήρχε μια ομόφωνη απόφαση στο τεχνικό πρόγραμμα, υπήρχαν 
αποδεκτές ομόφωνες αποφάσεις και από την αντιπολίτευση και από τη συμπολίτευση κι αυτό φανερώνει 
μία υγεία και το πώς θέλουμε να προχωρήσουμε ένα δήμο. Δυστυχώς σήμερα δεν έγινε αυτό. Και 
δυστυχώς σήμερα βλέπουμε ότι πρέπει να είμαστε ευχαριστημένοι με μια απορρόφηση του 15%. Πρέπει 
να είμαστε ευχαριστημένοι γιατί από τα 40 έργα που ψηφίσατε πέρυσι, γίναν τα 15. Πρέπει να είμαστε 
ευχαριστημένοι γιατί όπως είπε ο Δήμαρχος, οι μετακινήσεις γίνονται για κάποιο σκοπό, επικαλέστηκε ότι 
ζητάνε δ/νσεις, ελλείψει μηχανικών λοιπών ο  ίδιος ο δήμαρχος, με τις αποφάσεις του μετακινεί 
ανθρώπους οι οποίοι γνωρίζουν. Φαίνεται από την πορεία τους ότι γνωρίζουν. Ο ίδιος ο Δήμαρχος με τις 
αποφάσεις του, από την πρώτη μέρα της διοίκησης και το είπα και στα πεπραγμένα, θέτει σε 
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αδρανοποίηση μια υπηρεσία. Την υπηρεσία δόμησης. Θέτοντας σε ΕΔΕ και σε αργία, κάποιους 
υπαλλήλους. Ο ίδιος ο Δήμαρχος που σήμερα εδώ υπερασπίζεται τους υπαλλήλους το έκανε αυτό. Ο ίδιος 
ο Δήμαρχος, που σήμερα λέει ότι αυτό το πρόγραμμα είναι πάρα πολύ καλό και υποστηρίζει όμως και την 
υπηρεσία που υλοποίησε το 15%, γιατί αν θέλετε τώρα να το δούμε κι αλλιώς από την ημέρα της 
διοίκησής σας, τα νούμερα πέφτουν οικτρά. Και από το 49% πάμε στο 25%, στο 15% και στο 15%. Και 
είμαστε υπόλογοι όλοι στους πολίτες αυτής της πόλης που δεν γίνεται κανένα έργο. Και το λέμε όλοι. Και 
το λένε όλοι. Παραδέχεστε σήμερα εδώ ότι δεν έχουμε εργαλεία. Και τι ερχόμαστε και λέμε εμείς; Φτιάξτε 
έναν κωδικό να κάνετε μελέτες. Όποτε και να γίνουν. Παρεξηγηθήκατε γιατί αφήσαμε μομφή. Δεν 
ξέρουμε τα αποτελέσματα των εκλογών κ. Δήμαρχε, αν είστε εσείς, είστε εσείς. εμείς δεν τα ξέρουμε 
όμως. Πρώτα επικαλέστηκα εσάς. Σε έναν δήμο, όλοι μαζί όμως, πρέπει να βάζουμε τις προτεραιότητες. 
Εσείς είστε η διοίκηση, εσείς έχετε και το όραμα. Σήμερα λοιπόν περίμενα να ακούσω ένα όραμα, ένα 
σχεδιασμό και όχι ένα χαρτί με 15, 18, 20 εκατομμύρια, γενικά μιλάω, 7εκ είναι το πρόγραμμα, αλλά 
γενικά ένα χαρτί με κάποια έργα. η ίδια υπηρεσία λοιπόν σας είπε ότι υλοποιήσαμε τα 15 από τα 40 έργα 
πέρυσι και δεν αναρωτηθήκατε γιατί. Δεν προσπαθήσατε να βοηθήσετε. Να κάνετε κάτι. Να μπορέσουμε 
να κάνουμε κάτι παραπάνω. Θελήσατε να κάνετε μια επίθεση, να θεωρήσετε εμάς ότι ασκούμε μια 
αντιπολίτευση χωρίς προτάσεις και χωρίς και χωρίς. Όχι κ. Δήμαρχε. Δεν ασκούμε καμία αντιπολίτευση 
χωρίς προτάσεις και ούτε έχουμε αυτή την ανάγκη να το κάνουμε αυτό. Πραγματικά μας λυπεί και έτσι 
ξεκίνησα την τοποθέτησή μου και τις ερωτήσεις μου ότι λυπάμαι μ’ αυτό που διαβάζω. Λυπάμαι γιατί κι 
εγώ είμαι υπεύθυνος, γιατί είμαι μέλος του δημοτικού συμβουλίου. Λυπάμαι κι εγώ είμαι υπεύθυνος, γιατί 
εκτός από όλους εσάς οι πολίτες πιάνουν κι εμάς. Και μας ρωτάνε και μας λένε τι κάνετε; Τι έχετε κάνει 
γι’ αυτό, τι έχετε κάνει για εκείνο, όταν λοιπόν έρχεται μια υπηρεσία και διαπιστώνει κάποια προβλήματα 
εγώ περίμενα σήμερα εδώ να δώσετε λύση σ’ αυτά τα προβλήματα. Όποια και να είναι αυτά. Το να 
υπερασπιστώ τις υπηρεσίες καλά κάνετε και τις υπερασπίζεστε. Όχι όμως όπου εσείς πιστεύετε κι εκεί που 
πρέπει. Πρέπει να πάμε την πόλη μπροστά. Η πόλη μπροστά πάει με πολλά πράγματα. Θα σας προχωρήσω 
πίσω στο 1 και 2 και 3 θέμα, που εκεί φάνηκε η γύμνια του δήμου Ξάνθης. Σε ένα πρόγραμμα που έτρεχε 
τρέχουμε να κάνουμε μία μελέτη του 2014. Να μην την έχουμε έτοιμη να την παρουσιάσουμε, ο ίδιος ο 
Δήμαρχος παραδέχθηκε ότι κόπηκε για κάποιο συγκεκριμένο πράγμα, ο ίδιος ο Δήμαρχος παραδέχθηκε ότι 
εγώ είμαι Δήμαρχος, δεν θα απολογηθώ και γι’ αυτό. Τι δεν απολογηθείτε κ. Δήμαρχε, για το όραμά σας; 
Γι’ αυτό θα απολογηθείτε. Υπάλληλοι κάνουν τις μελέτες. Το ξέρω ότι κάνουν οι υπάλληλοι τις μελέτες. 
Αλλά το όραμα είναι της διοίκησης. Όταν λοιπόν το 2014 εσείς κοπήκατε από αυτό το πρόγραμμα έπρεπε 
να δώσετε μια εντολή ή να το σκεφτείτε και να πείτε κόπηκε αυτή η μελέτη. Είναι μια έτοιμη μελέτη για 
κάποιους λόγους. Πρέπει να τη φτιάξουμε. Φτιάξε την σε δυο κομμάτια. Όχι ξαφνικά λήγει ένα 
πρόγραμμα, έρχεστε εδώ τελείως ανοργάνωτα, δεν υπογράφει κανένας μηχανικός τις εισηγήσεις σας, τις 
υπογράφετε εσείς ο ίδιος, μόνο και μόνο αυτό σημαίνει κάτι, προσπαθεί όλη η αντιπολίτευση θεωρώ και 
όποιος είναι εδώ μέσα να βοηθήσει και κάνετε αυτά που θέλετε να κάνετε. Εντάξει λοιπόν κ. Δήμαρχε, 
συνεχίστε έτσι. Εύχομαι πραγματικά, του χρόνου να με διαψεύσετε. Εύχομαι πραγματικά, του χρόνου το 
15% να το κάνετε 50% κι εγώ ο ίδιος θα σας ζητήσω συγνώμη. Το εύχομαι. Αυτό όμως που κάνατε 
σήμερα, εγώ και η δημοτική μας παράταξη δεν μπορούμε να το ψηφίσουμε. Το καταψηφίζουμε».  

Στη συνέχεια ο Πρόεδρος έδωσε το λόγο στον δημοτικό σύμβουλο Σωτήριο Τσιακίρογλου ο οποίος 
στην τοποθέτησή του είπε: «Κυρίες και κύριοι, δυστυχώς οι αριθμοί είναι αμείλικτοι. Είναι αμείλικτοι και 
αυτός ο πίνακας που παρουσιάστηκε εδώ δείχνει ότι δεν γίνεται απολύτως τίποτε στο δήμο ή σχεδόν 
τίποτα. Αισθάνομαι μεγάλη ευθύνη ως μέλος της αντιπολίτευσης για την απραξία αυτή, γενική απραξία 
του δήμου, όπου δεν υπάρχει κανένα μηχάνημα να δουλεύει στους δρόμους, πλην το να κλείνουμε τρύπες 
οδοστρωμάτων κτλ και βλέπουμε ότι από την όλη κατάσταση αυτή χάσαμε και τα χρήματα από τη 
Βιώσιμη Ανάπτυξη, ήμασταν ο τελευταίος δήμος που βαθμολογήθηκε, διότι δεν είχαμε καμία ώριμη 
μελέτη, δεν είχαμε απολύτως τίποτε. Το θέμα των τεχνικών υπηρεσιών, είναι θέμα του δήμου που πρέπει 
να δει με ποιο τρόπο θα λειτουργήσει με τον καλύτερο τρόπο ούτως ώστε να φτάσουμε σε επίπεδα του 
49%, 30% 35%. Σήμερα το 15% δεν λέει απολύτως τίποτα. Είδαμε ανθρώπους, δημοσίους υπαλλήλους, να 
έρχεται εδώ στο ΔΣ και να λέει σας παρακαλώ κάντε μια μελέτη για ένα λύκειο. Εμείς ούτε αυτό είμαστε 
ικανοί να κάνουμε. Τίποτε απολύτως. Έχουμε ένα κολυμβητήριο που λιμνάζει εκεί πέρα και 
κανένας….δεν μπορούν να τελειώσουν τη μελέτη. Έγιναν προτάσεις προκειμένου να δημιουργηθούν 
κυκλικοί κόμβοι για να αφαιρεθούν φωτεινοί σηματοδότες. Έχουμε μελέτες, που δεν εφαρμόζονται. Που 
μένουν στα συρτάρια. Δυστυχώς όλα αυτά τα πράγματα, δημιουργούν μια κατάσταση, ο δήμος Ξάνθης και 
το λέω με επίγνωση, ότι είμαστε ουραγός στην περιφέρεια. Δεν μπορεί ένας δήμος να έχει 15% 
απορρόφηση και να θεωρείται ότι είναι επιτυχημένος. Είμαστε πλήρως αποτυχημένοι. Ευθύνη έχουμε κι 
εμείς η αντιπολίτευση. Πολύ μεγάλη ευθύνη. Πρέπει κάτι να κάνουμε. Δεν πάει άλλο αυτή η κατάσταση. 
Εδώ από 49% φτάσαμε στο 15%. Κάντε σας παρακαλούμε, κάντε κάτι κ. Δήμαρχε. Είμαστε εδώ να 
συνδράμουμε όλοι, να βγάλουμε μια συνισταμένη, ούτως ώστε να δημιουργήσουμε. Σε επόμενο ΔΣ το 
οποίο σας αναφέρω από τώρα θα φέρουμε προ ημερήσιας διάταξης να γίνει αξιολόγηση όλων των 
υπηρεσιών του δήμου, σε όλες τις διαστρωματώσεις, από ιδιωτική εταιρία, αν πάρει απόφαση….εσείς θα 
πείτε ότι δεν μπορούμε να το κάνουμε, εάν πάρει απόφαση το ΔΣ μπορούμε να το κάνουμε, ούτως ώστε να 
μας δείξει πώς θα δουλέψουμε καλύτερα. Διότι δεν δουλεύει απολύτως τίποτα. Δεν μπορεί να δουλέψει 
τίποτα. Ευχαριστώ πολύ». 

 Ο Πρόεδρος έδωσε το λόγο στον δημοτικό σύμβουλο Ιπποκράτη Καμαρίδη ο οποίος στην 
τοποθέτησή του είπε: «Εγώ θα διαφωνήσω με τους προλαλήσαντες στο σημείο ότι φταίει και η 
αντιπολίτευση. Όχι παιδιά, εγώ δεν φταίω. Η δουλειά μου σαν αντιπολίτευση είναι να προτείνω, το έκανα 
κατά κόρον, δεν εισακούστηκα, η δουλειά μου είναι να ελέγχω, προσπάθησα να το κάνω, απαντήσεις δεν 
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πήρα, η δουλειά μου είναι να καταγγέλλω, καταγγέλλω φωνή βοώντος, δεν μπορώ να καταλάβω πού 
φταίω και δεν κάνω καλά τη δουλειά μου. Με συγχωρείτε πάρα πολύ, εγώ δεν βλέπω να φταίω σαν 
αντιπολίτευση. Τώρα. Αυτό το χαρτί που έχουμε εδώ μπροστά μας από ένα φιλόλογο θα είχε κριθεί 
άριστο. Γιατί πρόκειται για μία έκθεση ιδεών και τίποτε παραπάνω. Για μία έκθεση ιδεών η οποία το 
τελευταίο διάστημα επαναλαμβάνεται όπως πολύ σωστά και ειλικρινά αποδέχθηκαν και οι εκπρόσωποι 
των τεχνικών υπηρεσιών, αυτό είναι φως φανάρι, και μας παρουσιάζεται για πολλοστή φορά και φέτος που 
δεν έχει τίποτα άλλο από τα περσινά που δεν έγιναν. Και μην τυχόν πει κανένας ότι είμαι μηδενιστής γιατί 
κάποτε μου το είπαν και τους είπα πέστε μου ένα έργο που έγινε και θα κερδίσετε χρυσόν ωρολόγιον. 
Ακόμα το ρολόι το έχω στην τσέπη. Και έρχεται σήμερα η τεχνική υπηρεσία και λέει δεν έγινε έργο. Γιατί 
δεν είναι τυφλοί οι άνθρωποι. Τώρα. Θα καλέσω λίγο τουλάχιστον τη σοβαρότητα. Βάζουμε τη μελέτη της 
πεζογέφυρας των Κιμμερίων που θα πω το εξής. Εκεί θα έχετε πρόβλημα γιατί μετά την καταγγελία που 
κάναμε, κρίθηκε η γέφυρα επικίνδυνη γι’ αυτό και πήγε και κλείστηκε. Πήγαν οι κάτοικοι δεν ξέρω ποιος 
πήγε και την ξανά άνοιξαν. Αν ο δήμος την έχει κρίνει επικίνδυνη πρέπει να την κλείσει. Γιατί αν δεν την 
κλείσει θα είναι υπεύθυνος και δεν θα συγχωρεθεί με συγχωροχάρτια όπως σε άλλες περιπτώσεις. Μας 
μιλάτε εδώ για τη στατική επίλυση εργασιών μόνωσης του δώματος του υπογείου parking το οποίο θα 
γίνει το 2018. Απορρόφηση του 2018. Μας μιλάτε εδώ για τις εργασίες βελτίωσης του κολυμβητηρίου. Ω, 
Θεέ μου αυτό το ξέχασα. Δεν το είχα δει. Αυτό τι να λέμε. Εδώ μας λέτε….πέστε μου ότι δεν δηλώσατε κ. 
Δήμαρχε ότι λίαν συντόμως θα λειτουργήσει και εδώ βλέπουμε 420χιλ, αλλά τα 350 θα απορροφηθούν το 
2018. Το 2019 έχει ο Θεός. Κάτι θα γίνει. Εργασίες μόνωσης δώματος 150χιλ, τα 100 είναι για το 2018. Τα 
υπόλοιπα θα δούμε. Στις καλένδες. Και μία σειρά πράγματα, τα οποία αποδεικνύουν ότι το μόνο που δεν 
κάνω αυτή τη στιγμή είναι να λαϊκίζω γιατί δεν μ’ ενδιαφέρει και δεν θέλω να το κάνω. Και όπως είπε και 
ο προλαλλήσας συνάδελφος οι αριθμοί είναι αμείλικτοι. 2014 49%. Προηγούμενα 41%. Μόλις ήρθε αυτή 
η δημοτική αρχή 24%. Είπαμε πρώτος χρόνος είναι θα βοηθήσουμε, θα στηρίξουμε, θα το κάνουμε 26%. 
Πόσο έγινε τον επόμενο χρόνο; 15%. Ε, νέοι είναι θα στηρίξουμε, θα τρέξουμε, πόσο είναι φέτος; 15,83% 
ήταν 15,4% προβλέψιμο. Αν θα γίνει. Τότε αν εγώ λαϊκίζω, να με κρίνει ο ξανθιώτης που με έστειλε εδώ. 
Και κάτι άλλο όσο αφορά το θέμα του προσωπικού που δεν υπάρχει. Θα σας καλέσω το να μου πείτε οι 
8οοχιλ εργατοώρες, που σας προσφέρθηκαν από την κεντρική κυβέρνηση μέσα από τις προσλήψεις των 
εποχιακών των 8μηνητών, πώς τις αξιοποιήσατε. Γιατί εκεί μέσα υπάρχουν και επιστήμονες. Και μη μου 
πείτε μα…γιατί θα σας πω επιστήμονα με 2 διδακτορικά που είναι στο Δροσερό ο άνθρωπος. Αυτό τι 
αποδεικνύει ότι δεν είστε σε θέση ούτε το δυναμικό που έχουν τα στελέχη σας, το προσωπικό του δήμου 
να το αξιολογήσετε. Γιατί εγώ είμαι αυτός που φωνάζω πάντα για τους δημοτικούς υπαλλήλους και 
έρχομαι σε κόντρα. Αλλά δεν μπορώ να πώ ότι δεν υπάρχουν αξιόλογότατα στελέχη στις υπηρεσίες του 
δήμου, θα ήμουν ψεύτης. Κατά τη γνώμη μου είναι η πλήρης ανικανότητα αυτής της δημοτικής αρχής να 
χειριστεί και το προσωπικό και τις δυνατότητες που έχει αλλά και να παρουσιάζει θέλοντας να το 
προσπεράσουμε έτσι, σου λέει μέχρι τη μία θα πάει, κουρασμένοι θα είναι, χαμπάρι δεν θα πάρουν, μια 
τέτοια έκθεση ιδεών. Ας την πάνε στους φιλόλογους να την εξετάσουν. Εμείς δεν μπορούμε να την 
ψηφίσουμε».  

Στη συνέχεια ο Πρόεδρος έδωσε το λόγο στον δημοτικό σύμβουλο Νικόλαο Ανταμπούφη ο οποίος 
στην τοποθέτησή του είπε: «θα είμαι σύντομος, επισημαίνοντας ότι απάντηση τουλάχιστον στο πρώτο 
ερώτημα που έθεσα γιατί υπογράφουν δύο διαφορετικές ιδιότητες στις εισηγήσεις δεν πήρα. Δεν μου 
εξηγήθηκε. Θεωρώ ότι αυτή η παρατήρηση μαζί με τις άλλες που γίνανε από τους προηγούμενους 
ομιλητές, δείχνει αν μη τι άλλο μία σύγχυση και μία ανοργανωσιά, στο τι θέλουμε να κάνουμε με το 
τεχνικό πρόγραμμα. Η αλήθεια είναι ότι στη σημερινή συνεδρίαση και το προηγούμενο θέμα που 
αφορούσε τον απολογισμό αλλά και το θέμα που συζητάμε τώρα με το τεχνικό πρόγραμμα, είναι ένα 
εύκολο θέμα για εμάς που πάντα προσπαθούμε να δούμε και να ερμηνεύσουμε τι μπορεί να κρύβεται ή να 
διακρίνουμε ελλείψεις και πράγματα που έχουν μπει κάτω από το χαλί. Και είναι κάτι εύκολο γιατί οι ίδιες 
οι εκθέσεις τα ίδια τα ντοκουμέντα των εισηγήσεων ξεγυμνώνουν και φανερώνουν το τι ακριβώς 
συμβαίνει. Δύσκολα κανείς να βρει κάποια άλλα επιχειρήματα. Οπότε προσπαθώ εγώ να σκεφτώ γιατί 
αυτήν τη φορά είχαμε αυτού του είδους την επιχειρηματολογία, που δεν την είχαμε όλα τα προηγούμενα 
χρόνια. Θα θυμάστε ενδεχομένως και οι παλιότεροι ότι είμαι από εκείνους εδώ πέρα μέσα που έλεγε, ότι 
πρέπει πάντοτε ο προϋπολογισμός, το τεχνικό πρόγραμμα, να συνοδεύεται και από ένα κείμενο που θα 
περιγράφει σκοπιμότητες, σχέδιο, που θα περιγράφει το τι κάναμε, γιατί δεν πήγαμε καλά. Νομίζω ότι τα 
στοιχεία που είχαμε φέτος, τουλάχιστον ως προς την επιχειρηματολογία γύρω από την έλλειψη του 
προσωπικού είναι σ’ αυτήν την κατεύθυνση και αυτό με χαροποιεί. Εκείνο που δεν με χαροποιεί είναι ότι 
αυτά τα στοιχεία χρησιμοποιούνται ως παντιέρα για να καλυφθούν ανικανότητες. Εκείνο που δεν με 
χαροποιεί είναι το γεγονός ότι η έλλειψη του προσωπικού δεν εντοπίζεται στην τεχνική υπηρεσία του 
δήμου Ξάνθης μόνο, εντοπίζεται στις τεχνικές υπηρεσίες των δήμων όλης της Ελλάδας. Επίσης η δυσκολία 
στους πόρους, και η αυξημένη γραφειοκρατία, δεν είναι στοχευμένη ενάντια στο δήμο Ξάνθης μόνο, 
αφορά όλους τους δήμους. Και με βάση αυτό, κάνω εγώ το απλό ερώτημα, την απλή σκέψη, γιατί ρε παιδί 
μου αφού τα δεδομένα είναι ίδια για όλους τους δήμους η εικόνα και κατάσταση όπως περιεγράφηκε από 
τα νούμερα του δήμου της Ξάνθης είναι τέτοια που δεν μας επιτρέπει να λέμε ότι κοιτάζουμε προς το πάνω 
μέρος της λίστας αλλά κοιτάζουμε προς το κάτω για να το πω έτσι λίγο ευγενικά. Και από κει και μετά 
ακούμε πάρα πολλά χρόνια όλοι γενικών εμείς της αντιπολίτευσης, δεν έχετε προτάσεις και μόνο 
γκρινιάζετε και κάνετε αντιπολίτευση για την αντιπολίτευση, πολύ καλά λοιπόν ήρθε η ώρα μου να πω το 
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εξής. Έχουμε μια εισήγηση η οποία είναι αποτέλεσμα όλης της διαδικασίας, για το τεχνικό πρόγραμμα, για 
το οποίο εργάστηκε όλος ο μηχανισμός του δήμου και το οποίο επικύρωσε η εκτελεστική επιτροπή και οι 
αιρετοί μαζί με τον κ. Δήμαρχο. Και τι έχουμε εδώ πέρα; Έχουμε μια διαπίστωση. Τι λέει αυτή η 
διαπίστωση; Ότι ξέρετε έχουμε ελλείψεις, έχουμε και γραφειοκρατία και τα πράγματα δεν πάνε καλά. 
Προτάσεις έχουμε γι’ αυτό το πράγμα; Με λίγα λόγια εγώ θα περίμενα, σωστή η διαπίστωση, 
διαπιστώνουμε αυτό και λέμε να το λύσουμε έτσι. Ή σκεφτόμαστε ότι μπορούμε να το ξεπεράσουμε μ’ 
αυτόν τον τρόπο. Έχει προτάσεις η δημοτική αρχή πάνω σ’ αυτό; Είναι η σειρά μου δηλαδή και το 
ευχαριστιέμαι που το ρωτάω εδώ μέσα. Πραγματικά. Γιατί έχω βαρεθεί να μου κουνάνε το δάχτυλο σε 
κάθε κριτική που κάνουμε. Λοιπόν. Δεν υπάρχουν τέτοιες προτάσεις, τουλάχιστον σ’ αυτό εδώ. Είναι τα 
αυτιά μου ανοιχτά και η διάθεσή μου ξεκάθαρη, στο να ακούσω προτάσεις και να συζητήσω και να 
συνεισφέρω. Και επιτέλους αυτά τα δακρύβρεχτα ότι η συζήτηση μας αφορά όλους και ότι όλοι 
ενδιαφερόμαστε και αναγνωρίζουμε το ενδιαφέρον και τέλος πάντων που συγκινηθήκαμε, από πού 
τεκμαίρεται αυτό; Έχουμε από τη μία μεριά τη δημοτική αρχή με όλο το μηχανισμό του δήμου να 
ετοιμάζει το πρόγραμμα; Και πάλι να πέφτουμε στην περίπτωση που δεν λειτουργούν τα τηλέφωνά μας 
και κανένας δεν έχει πει, για έλα ρε παιδί μου να πούμε, έχεις κάτι εσύ να πεις γι’ αυτά εδώ τα πράγματα; 
Ή ξέρεις αντιμετωπίζουμε κάποιες δυσκολίες πάνω σ’ αυτό και θέλουμε να τις περιγράψουμε έχεις καμιά 
ιδέα πώς θα μπορούσαμε να το κάνουμε; Σιγή. Και ασυρμάτου και οτιδήποτε άλλου. Ας αφήσουμε λοιπόν 
στην άκρη το ότι αναγνωρίζουμε εδώ πέρα μέσα ότι όλοι κτλ, όχι δεν είμαστε μια ωραία οικογένεια γιατί 
έχουμε πάψει εδώ και πάρα πολύ καιρό να συζητάμε. Και η ευθύνη γι’ αυτό εδώ είναι συγκεκριμένη και 
προσωποποιημένη. Προσπάθησα με την παρέμβασή μου να περιγράψω μια κατάσταση, με τις ερωτήσεις 
αναδείχθηκαν ορισμένα στοιχεία θετικά ή αρνητικά του προγράμματος, διαφωνούμε συνολικά και γι’ αυτό 
το καταψηφίζουμε».  

Αμέσως μετά ο Πρόεδρος έδωσε το λόγο στον Δήμαρχο Ξάνθης Χαράλαμπο Δημαρχόπουλο ο 
οποίος στην τοποθέτησή του είπε: «Αναμενόμενο κ. Ανταμπούφη και ξεκινώντας από εσάς και από όλους 
τους επικεφαλής της μειοψηφίας. Πότε ψηφίσατε τεχνικό πρόγραμμα του Δήμου; Ποτέ. Τεκμηριωμένα 
βεβαίως. Βεβαίως όμως δεν μπορείτε να λέτε ότι…. δεν αναφέρομαι σε εσάς, αναφέρομαι σε όσους 
τοποθετήθηκαν, ότι αυτός ο Δήμος δεν έχει τεχνικό πρόγραμμα, δεν έχει προτάσεις και βέβαια δεν έχει και 
όραμα. Αυτός ο Δήμος λοιπόν και όραμα έχει και τεχνικό πρόγραμμα έχει κι αυτές είναι οι προτάσεις για 
το τι θέλει να κάνει, όχι μόνο φέτος, αλλά και του χρόνου και εν πάση περιπτώσει και ποια έργα πρέπει να 
εκπονήσει. Θα συμφωνήσω βέβαια με όλους, αυτό είναι ένα πολύ δύσκολο προς εκπόνηση τεχνικό 
πρόγραμμα. Δεν θα συμφωνήσω βέβαια στο κομμάτι το οποίο ακούστηκε από κάποιους ότι ίσως θα πρέπει 
να το μειώσουμε. Όχι. Αυτά, είναι αυτά που είχε ανάγκη αυτός ο Δήμος, αυτά, είναι αυτά που πρέπει να 
γίνουν σ’ αυτό το Δήμο κι εδώ θα συμφωνήσω με τους προλαλήσαντες ότι θα πρέπει να επιταχυνθούν όλες 
αυτές οι διαδικασίες, ώστε να ολοκληρωθεί ακόμα γρηγορότερα το συγκεκριμένο, όχι μόνο τεχνικό 
πρόγραμμα, αλλά θα έλεγα και η πρόταση του Δήμου για το τι θέλουμε να κάνουμε. Δεν άκουσα κανέναν 
να λέει ότι κάτι απ’ αυτό που έχει ενταχθεί στο τεχνικό πρόγραμμα δεν απαραίτητο. Άρα λοιπόν πρόταση 
υπάρχει. Αυτό που άκουσα από όλους και το άκουσα με πολλή προσοχή είναι ότι όλα αυτά χρειάζονται να 
γίνουν στο Δήμο, αλλά πρέπει να γίνουν γρηγορότερα. Κι εκεί ο Δήμος προσπαθεί να στηρίξει είτε με τις 
μετακινήσεις του προσωπικού, είτε με την ενίσχυση κάποιων τμημάτων, προσπαθεί λοιπόν να ενισχύσει 
θα έλεγα, τις υπηρεσίες προκειμένου να επιτελέσουν γρηγορότερα το έργο τους. Ούτε βεβαίως οι αιτιάσεις 
που βάζει κάθε Δ/νση, μας βρίσκει απολύτως θα έλεγα σύμφωνους. Όμως δεν παύουμε να μην τις 
λαμβάνουμε υπόψη μας. Συμφωνώ λοιπόν με το τι πρέπει να γίνουν. Να προχωρήσουμε ακόμα 
γρηγορότερα, ώστε να υλοποιηθούν όλα αυτά τα οποία ως πρόταση έρχονται μέσα στο τεχνικό πρόγραμμα 
και βεβαίως θα είμαστε εδώ, όχι μόνο να τα χαρούμε ή μόνο να τα χειροκροτήσουμε και να τα χαρούμε. 
Κάνω λοιπόν έκκληση και στη Δ/νση προγραμματισμού, η οποία ενισχύθηκε τον τελευταίο καιρό με άξια 
στελέχη, αλλά και στη Δ/νση τεχνικής να προχωρήσουν γρηγορότερα όλα αυτά που φαίνονται ως πρόταση 
μέσα στο τεχνικό πρόγραμμα, ώστε να τα χαρεί πρώτα η κοινωνία και μετά όλοι εμείς οι οποίοι ψηφίζουμε 
αυτό το τεχνικό πρόγραμμα. Μ’ αυτές τις σκέψεις λοιπόν σας καλώ, γιατί Δήμος χωρίς τεχνικό πρόγραμμα 
δεν μπορεί να υπάρξει, σας καλώ λοιπόν να ψηφίσουμε όλες αυτές τις προτάσεις οι οποίες όχι μόνο η 
Εκτελεστική Επιτροπή αλλά και οι υπηρεσίες ενέταξαν στο πρόγραμμα του Δήμου για το 2018» 

Τέλος ο Πρόεδρος κάλεσε το Σώμα να αποφασίσει σχετικά. 
ΤΟ ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ 

Ύστερα από διαλογική συζήτηση και ανταλλαγή απόψεων, έχοντας υπόψη του την εν λόγω εισήγηση  
ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ 

Εγκρίνει το Τεχνικό Πρόγραμμα του Δήμου Ξάνθης έτους 2018 που συντάσσεται ανά ΠΗΓΗ 
ΧΡΗΜΑΤΟΔΟΤΗΣΗΣ όπως εμφανίζεται παρακάτω ως κάτωθι : 
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Α/Α ΚΑΕ ΤΙΤΛΟΣ ΕΡΓΟΥ

ΠΡΟΫΠΟΛΟΓΙΣ

ΜΟΣ Η 

ΣΥΜΒΑΣΗ

ΑΠΟΡΟΦΗΘΕ

Ν ΠΟΣΟ ΕΩΣ 

31-12-16

ΠΡΟΒΛΕΨΗ 

ΑΠΟΡΡΟΦΗΣ

ΗΣ ΕΝΤΟΣ 

ΤΟΥ 2017

ΑΠΟΡΡΟΦΗΣ

Η ΕΝΤΟΣ 

2018

ΠΗΓΗ ΧΡΗΜΑΤΟΔΟΤΗΣΗΣ Ε.Π. ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑΣ ΑΝ. ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ- ΘΡΑΚΗΣ 2014-2020

1 30.7311.07

Αποκατάσταση διατηρητέου κτιρίου 

δημαρχείου Ξάνθης και αλλαγή 

χρήσης σε χώρο συνάθροισης κοινού 

και γραφεία- προσθήκη ανελκυστήρα 

Α.Μ.Ε.Α.(Ε.Π.Περ.Α.Μ.Θ.) 1.662.724,08 259.406,32 230.000,00 1.000.000,00

1.000.000,00

ΠΗΓΗ ΧΡΗΜΑΤΟΔΟΤΗΣΗΣ ΣΑΤΑ ΕΠΕΝΔΥΣΕΩΝ

1 30.7411.03

Μελέτη στατική & Η/Μ κτιρίου 4ου 

Γενικού Λυκείου Ξάνθης(ΣΑΤΑ) 99.020,78 13.019,96 50.000,00 36.000,82

2 30.7413.02

Μελέτη διαμόρφωσης της δυτικής 

εισόδου(ΣΑΤΑ) 391.884,15 141.862,10 90.000,00 160.022,05

3 30.7333.02

Βελτίωση οδοστρωμάτων σε οδούς 

της Δ.Ε. Ξάνθης (ΣΑΤΑ) 1.006.725,25 550.612,52 404.824,51 51.288,22

4

Μελέτη ανάπλασης και βελτίωσης 

οδικής ασφάλειας λεωφόρου 

Στρατού(ΣΑΤΑ) 18.400,00 18.400,00

5

Μελέτη διαμόρφωσης κυκλικού 

κόμβου Κ3Α : Δημοκρίτου-Λευκίππου-

λεωρ. Στρατού(ΣΑΤΑ) 31.000,00 31.000,00

6 30.7412.06

Μελέτη πεζογέφυρας Κιμμερίων  

(ΣΑΤΑ)  80.000,00 60.000,00

7 30.7412.07

Μελέτη πεζογέφυρας & διαμόρφωσης 

κόμβου σύνδεσης Παλιάς & Νέας 

Χρύσας(ΣΑΤΑ) 65.000,00 30.000,00

8

Στατική επίλυση εργασιών μόνωσης 

δώματος υπόγειου δημοτικού parking 

οδού Κ.Μπένη (ΣΑΤΑ) 10.000,00 10.000,00

9 30.7331.01

Συντήρηση δημοτικών κτιριακών 

εγκαταστάσεων (ΣΑΤΑ)                                                                                       

1.ΕΠΙΣΚΕΥΑΣΤΙΚΕΣ ΕΡΓΑΣΙΕΣ  ΣΤΟ 

ΚΤΙΡΙΟ ΤΟΥ ΠΥΡΓΟΥ ΡΟΛΟΓΙΟΥ 

ΞΑΝΘΗΣ  ΚΑΙ   ΣΤΟ ΔΗΜΟΤΙΚΟ  ΚΤΙΡΙΟ  

ΕΠΙ ΤΗΣ ΟΔΟΥ ΚΑΠΝΕΡΓΑΤΩΝ  9  ΣΤΗ  

ΞΑΝΘΗ                                                                                                                                                                                          

2. ΑΠΟΚΑΤΑΣΤΑΣΗ ΞΥΛΙΝΟΥ 

ΣΚΕΛΕΤΟΥ ΓΗΠΕΔΟΥ "ΑΛ. 

ΜΠΑΛΤΑΤΖΗΣ"                                                                 

3.ΑΠΟΚΑΤΑΣΤΑΣΗ ΤΟΙΧΕΙΟΥ 

ΠΕΡΙΦΡΑΞΗΣ ΑΚΙΝΗΤΟΥ ΕΠΙ ΤΗΣ ΟΔΟΥ 

ΜΑΥΡΟΜΙΧΑΛΗ - ΜΑΛΕΤΣΙΔΟΥ        140.000,00 140.000,00

10

Προμήθεια & εγκατάσταση οργάνω 

παιδικών χαρών (ΣΑΤΑ) 500.000,00 500.000,00
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11

Προμήθεια & εγκατάσταση υπόγειων 

κάδων (ΣΑΤΑ) 406.000,00 406.000,00

12

Αντικατάσταση φωτιστικών οδών Τσιμισκή 

& Πραξιτέλους - Ηλιουπόλεως (ΣΑΤΑ) 200.000,00 120.000,00

13 30.7322.02

ΔΙΑΜΟΡΦΩΣΗ ΠΛΑΤΕΙΑΣ ΚΑΤΩ 

ΚΑΡΥΟΦΥΤΟΥ (ΣΑΤΑ) 80.000,00 50.000,00

14 30.7322.04

Σημειακές παρεμβάσεις στην πλατεία 

Δημοκρατίας (ΣΑΤΑ) 50.000,00 50.000,00

15 30.7323.12

Ανακατασκευή κόμβου συνοικισμού 

Καλιθέας (ΣΑΤΑ) 200.000,00 130.000,00

16 30.7324.02

Αποκατάσταση πεζόδρομου Σμ.Ηρ. 

Μητράκη (ΣΑΤΑ) 50.000,00 50.000,00

17

Εργασίες βελτίωσης & αποκατάστασης του 

κολυμβητηρίου Δήμου Ξάνθης (ΣΑΤΑ) 420.000,00 350.000,00

18 30.7331.02

Εργασίες μόνωσης δώματος υπόγειου 

δημοτικού parking οδού Κ.Μπένη & 

αποκατάσταση Κ.Χ. (ΣΑΤΑ) 150.000,00 100.000,00

19

Προμήθεια προκατασκευασμένου κτιρίου 

παιδικού σταθμού Δήμου Ξάνθης (ΣΑΤΑ) 500.000,00 300.000,00

20 30.7135.01

Σήμανση κυκλοφοριακών ρυθμίσεων και 

σύστημα ελέγχου τήρησης περιορισμών σε 

οριοθετημένο τμήμα του οικισμού της 

παλιάς πόλης (ΣΑΤΑ)

25.000,00 20.000,00

21 30.7323.02

Ολοκλήρωση ασφαλτόστρωσης οδών 

οικισμού Λεύκης (ΣΑΤΑ) 300.000,00 300.000,00

22 30.7323.04

Κατασκευή τεχνικών έργων οδού, 

αποκατάσταση ζημιών και βελτίωση 

βατότητας οδικών τμημάτων του Δήμου 

Ξάνθης(ΣΑΤΑ) 1.000.000,00 620.000,00  
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23

Αποκατάσταση οδοστρωμάτων οδικού 

δικτύου Δήμου Ξάνθης (ΣΑΤΑ) 1.500.000,00 364.624,56

24 30.7323.04

Αποκατάσταση βλαβών οδοστρώματος 

του αρθ.7 του Ν.3481/06 (ΣΑΤΑ) 400.000,00 300.000,00

25 30.7334.03

Αποκατάσταση- ανακατασκευή 

πεζοδρομίων(ΣΑΤΑ) 50.000,00 20.000,00

4.217.335,65

ΠΗΓΗ ΧΡΗΜΑΤΟΔΟΤΗΣΗΣ ΣΑΤΑ ΣΧΟΛΕΙΩΝ

1 15.7331.08

Επιχορηγήσεις Σχολικών Επιτροπών 

(ΣΑΤΑ ΣΧ) 100.000,00

2 15.7331.04

Επισκευή και συντήρηση σχολικών 

κτηρίων στη Δημοτική Ενότητα 

Σταυρούπολης(ΣΑΤΑ ΣΧ.) 6.390,40 0,00 4.700,00 1.690,40

3

Επισκευή και συντήρηση σχολικών 

κτηρίων (ΣΑΤΑ ΣΧ.) 280.552,06 280.552,06

4 30.7411.07

Μελέτες για τη νομιμοποίηση του 

σχολικού συγκροτήματος των 2ου & 3ου 

Γυμνασίων Ξάνθης (ΣΑΤΑ ΣΧ.) 100.000,00 100.000,00

5 30.7411.08

Μελέτες για τη νομιμοποίηση του 2ου 

ΕΠΑΛ Ξάνθης και για την αποκατάσταση 

των εργαστηρίων του (ΣΑΤΑ ΣΧ.) 80.000,00 80.000,00

6

Μελέτη διαμόρφωσης και ρυθμίσεις 

οδικής ασφάλειας σχολικού δακτυλίου 

στις οδούς Ηλιουπόλεως-Γρηγορίου Ε' - 

Θυατείρων - Ζαλόγγου(ΣΑΤΑ ΣΧ.) 22.000,00 22.000,00

7

Μελέτη διαμόρφωσης και ρυθμίσεις 

οδικής ασφάλειας σχολικού δακτυλίου 

3ου ΓΕΛ Ξάνθης(ΣΑΤΑ ΣΧ.) 25.000,00 25.000,00

609.242,46
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ΠΗΓΗ ΧΡΗΜΑΤΟΔΟΤΗΣΗΣ ΔΗΜΟΤΙΚΟΙ ΠΟΡΟΙ

1 15.7311.01

Κατασκευή κυνοκομείου Δήμου 

Ξάνθης 384.832,96 384.832,96

2 30.7333.03

Συντήρηση οδών & Κ.Χ. Δήμου 

Ξάνθης 647.280,00 647.280,00

3 30.7411.01

Ενημέρωση αρχιτεκτονικής 

μελέτης του διατηρητέου κτιρίου 

του πρώην δημαρχείου με νέα 

δεδομένα αποτυπώσεων-στατικών 

& έκθεση τεκμηρίωσης 

προσβασιμότητας Α.Μ.Ε.Α. 5.379,12 0,00 0,00 5.379,12

4 40.7413.18

Μελέτη οριοθέτησης ρέματος στα 

όρια περιοχής Πέρα Αμπέλια με 

πανεπιστημιούπολη 6.300,00 6.300,00

5

Μελέτη περιβαλλοντικής 

αδειοδότησης των έργων της 

διευθέτησης ρέματος στα όρια 

περιοχής Πέρα Αμπέλια με 

πανεπιστημιούπολη 5.000,00 5.000,00

6 40.7413.26

Μελέτη γεωλογικής 

καταλληλότητας για τη σύνταξη & 

έγκριση τοπικού ρυμοτομικού 

σχεδίου στον οικισμό Κιμμερίων 

του Δήμου Ξάνθης για τον  

χαρακτηρισμό του χώρου ως 

χώρος αθλητισμού & καθορισμός 

όρων δόμησης αυτού 6.444,03 4.641,00 0,00 1.803,03

7 40.7413.13

Ολοκλήρωση της Πολεοδομικής 

Μελέτης & εκπόνηση Πράξης 

εφαρμογής στις περιοχές Πέρα- 

Αμπέλια-Π. Τσαλδάρη-

Γυμναστηρίου Δ.Ξ.  157.600,00 82.338,71 0,00 50.000,00

8 40.7413.14

Ολοκλήρωση Πολεοδομικής 

Μελέτης & Πράξης Εφαρμογής 

στις περιοχές επέκτασης του Γ.Π.Σ.  

Ξάνθης Λευκού Πύργου, 

Λαχανόκηποι, & Σιδ. Σταθμού 155.270,00 71.225,00 0,00 10.000,00

9 40.7413.15

Δημιουργία χαρτογραφικών 

υποβάθρων & Γ.Π.Σ. Δήμου 

Ξάνθης 373.302,96 282.221,16 72.009,40 89.006,24
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10 40.7413.22

Σύνταξη πράξης τακτοποίησης- 

αναλογισμού & αποζημίωσης 

ρυμοτομούμενων ιδιοκτησιών στην οδό 

Τσιμισκή από οδό Μιαούλη έως 

λεωφόρο Στρατού 12.858,17 12.858,17

11 40.7413.04

Μελέτη γεωλογικής καταλληλότητας 

στην περιοχή Λευκού Πύργου του 

Δήμου Ξάνθης 8.597,70 8.597,70

12 40.7413.03

Ίδρυση τριγωνομετρικού και 

πολυγωνομετρικού δικτύου πόλεως 

Ξάνθης 200.000,00 50.000,00

13

Μελέτη γεωλογικής καταλληλότητας 

στην περιοχή 'Δροσερό' του Δήμου 

Ξάνθης, για έγκριση τοπικού 

ρυμοτομικού (χώρος εκπαίδευσης) 6.500,00 6.500,00

14

Μελέτη τροποποίησης/ μετατροπής 

συντεταγμένων τοπογραφικού 

υποβάθρου στον οικισμό 

Παλλινοστούντων 6.000,00 6.000,00

15

Μελέτες υλοποίησης ορίων οικισμών 

κάτω των 2000 κατοίκων 12.000,00 12.000,00

16

Μελέτη γεωλογικής καταλληλότητας 

στην περιοχή Πέρα- Αμπέλια-Π. 

Τσαλδάρη-Γυμναστηρίου του Δήμου 

Ξάνθης  9.000,00 9.000,00

1.304.557,22

 

α/α ΠΗΓΗ ΧΡΗΜΑΤΟΔΟΤΗΣΗΣ ΣΥΝΟΛΙΚΑ 

1 Ε.Π.ΠΕΡ.ΑΝ.ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ-ΘΡΑΚΗΣ 2014-2020 1.000.000,00 

2 ΣΑΤΑ 4.217.335,65 

3 ΣΑΤΑ ΣΧΟΛΕΙΩΝ 609.242,46 

4 ΔΗΜΟΤΙΚΟΙ ΠΟΡΟΙ 1.304.557,22 

 ΣΥΝΟΛΑ 7.131.135,33 
 
Μειοψήφησαν οι δημοτικοί σύμβουλοι Εμμανουήλ Φανουράκης, Σιαμπάν Μπαντάκ, Σωτήριος 
Τσιακίρογλου, Ιπποκράτης Καμαρίδης, Νικόλαος Ανταμπούφης, Δημούδη Χρυσούλα, Καρά Αχμέτ, 
Μυλωνάς Γεώργιος, Τσαρεκτσή Τζενάν και Χαριτωνίδου Ειρήνη για τους λόγους που αναφέρονται στο 
ιστορικό μέρος της παρούσης απόφασης.  
Η δημοτικός σύμβουλος Ειρήνη Πυρνάρη, ψήφισε Λευκό. 
…………………………………………………………………………………………………........................ 
 Συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφτηκε όπως ακολουθεί. 

ΤΟ ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ 
      Ο Πρόεδρος         Τα μέλη 
Δρεμσίζης Ιωάννης                                              (Ακολουθούν υπογραφές) 
      (Υπογραφή) 

Ακριβές απόσπασμα 
Ξάνθη 8-11-2017 

Με εντολή Δημάρχου 
Η Ειδική Γραμματέας του Δημ.Σ/λίου 

 
 

Μαρία Άννα Ανδρέου 
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